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Protokół 0382449

z Zebnamia Wiejskiego Sołecfwa Ligota , które odbyło się w dniu CI9.09"2022 n

w Szkole Fodstawowej nr 3 w T,igoeie.

URZ3D "\jlE.JsKi

Ad. xf\u. t

Zebranie otwanł w zastępstwie nieobecnego sołtysa p. Marein Dziki *]tą
przybyłych gości oraz wszystkicłl zebranych.

Ad.2
Frowadząry prze,ł3st awiŁ porząddr obrad ( w zńąazeniu) ;

jednogłośnie.

Ad.3
Na sekret arzy zebrania 6lrow adzący zaproponował p. Krystynę Zioberczyk i

p. Jerze go ts ozX<a. Fropozycj e przyj ęto j edno głośnie.

Ad.4
Do komisji uehwał i wniosków zaproponowano p. Jana i-ondzina, p. HenrYka

Ficssa oraz p. Nlariusza Mrzyk Fropoey cj e przyj ęro j eelnogłośnie.

Ad.5
Protokoł z poprzedniego zebrallia został przyjęty jednogłośnie.

Ad,6
Kolejnyrn pułi}item zebi"ania było odczytaiiie przęzprowadząeego sprawozdania

sohysaz wytr<onania r.lehwał zpoprzedniego zebrania i pracy między zebraniami.

Sprawozdal"lie zostało przy.!ęte bez głosów sprzeciwu i wstrzyrnu.jąeych się,

Ad.7
Nic odnotowano osobnego wystąpienia zaproszonych gości.

Ad.8
prowadząey p.M.Dziki przedstawił propozycje podziafu środków w ranrach funduszu

sołeckiego na 2023 r.

- p.D.Watroba odniósł się do punktu pienł,szego propozy cji z zapytaniem, czy nie

rnożna w}korzystać sto.jąeych juz słupów energetycznych do podłąe zęmia

oświetlenia.
Udzieia.jąe odpowiedzi bumristrzp.ivf.tsłaołrcrt rwrocił u,§yagę, że są jvż gotrOwe

projekty , utor. są gotowe do realizaeji i skonsultowane z Wydziałern InwestYcji i

ZarząduDrogarni (IZD) ' odnieśli swe zapytania do punktu czwart€gooraz p, ^
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Propozye-ii doĘcząasgo Pro3'ektł,ł zagospodanowzutia stawtl przy ui.Woxeńskiej-.Fl'tanie dotYczYło tego, Ózy cŃy 
leren ńr;y ;Ńe zost;i; ,"ńreoa*owany pod

ffi:'r*:ffi:ekreacji 
dla dzieci , rnłodzlÓŁi orrorły.ń 

"k 
jrńilwidywĄ pla1.'y

odPowiadająe rta PYtamie burmil{z zaznaczył, że teren mający potencjał oraz waiorydo rł,ypoczplku i Eekreac.ji zast"Ń jwż l1 lat tóń" poddany niweiac.ii ) orazodwodruieniu, Po t9 uY PÓdu3*o*rć dalsze działaila. Zagospodarowanie 5 ha welennenĘ lllfrastnuktury nekreacyjno-wypo.ffio*e.1 uwarunkowane3,est jednax<
Przez rnoŻtiułosci finansowe grnior niurrry-r*r ,iro,ktw j;rtgH;"ą przesd<oćą wrealizac-ji inwesĘcji, Teren niraale*i. ńue;t;;..g" projektu. Są §tko koncepcje,które często rnodYfiku.l'e syfuacja gospodaróza i dokonujące się reformy w krajtl.PrzYkładerrr bYło zaniechanie b""d;*y'e-;Jń;]a na ń n.i."l. ze względunamozliwoŚĆ stworzenia Zes6lołu Szkohó -Przeaszkolnego. nr*rrlrn, złwociłuwagęna inicjatYwY Środowisn<a sołeckiego, któreluz*łurnyn i środkanri częściowozagospodarowało niniejszy teren i 1taw
- P, dodał PYtanie dlaczego na Ęrn obszuzęteren małego boiska oraaboiska do piłki siatkowej nie zostaTy 

9" tó.1 pory prr.* azaeepod MoSiR.Ggneruwanc ktlsaY uraTnywan,ia iun ,p"oĘ'"i u*łi 
"oł".twa 

l':k*r3rtuj.ą§yń znich graczy. Pytający do-dał, że nie tł,'k;"d""il, aO poi*v pieniądze, ale wręcz jeda,jemY, Duze boisko do Piłki *r^.j zarabia dl'u s"ńy, p*i.*ómuby korzystają i
ryzyje.i:eZają nlnim menówać płacąe za wynajem.
Drugie PYtanie brzrriało: ,,Czy" gmin u ,uńriińę r^ to, żenie zagospodarowała
{o tej.pory całego terenu ,godoL z warunkami?
tsunnisfoz odPorviadając pódkreślił, ze wsrelkie inicjaĘwy lokatrne mieszkaricórvnraja taką samą wartość społeczną j*. tu, ńor. ń;Ń. ilń;. śtworzenie iah, zazgodą grrinY oraz troska o,nie, póŹwah-na bieząóe kńystani., i*r.rr* nekreacji,zanirn zos"oafiie na nirn ,=dtizawana zaptartowana inwesyoj a poprzectrzoffakorikrefnYm Pno3'e{u:tena, DodaŁ że nie qoT. i" Ó* etapie przekaeywać wszystkicłiobiektów pod pieczę MoSiR -,|J, zewzględu nu to, ze sam ośrodek boryka się zproblernami finansowynii, aby utrzvyl7ćle, które juz w ninr funkcjonu.!ą.odpowiadająp na drugie pytarlie Ńry-^t ;; Ńłą obecnie ro,,,io.,y z AgencląNieruchomoŚci Rolne.j' wbPolu 

"r* 
rrą"wym cjsrootiem Wsparcia Rolniczego wCzęstochowie, które 

'9'*^ły do wyjaśnienió łu.r.go nie został zagospodarowanycały teren. Gmina przedstawiłu .r*Ę aziałń pii:ęĘch 
-iuz na tyrn tereniePoCZąwszY od sPorządzeniaPlanu zagospod**ńu_ przestrzennego, poprzez praceniwulacyjne i odwurhrignia. r*-*i,ę" 

"i 
i ,opł*ruiućo,fej pory raduej ląary.- P' - - odniosła się do ufworzonegona tym terenie inicjat/wą rrrłodychmieszkanców toru crossowego, gdzie * ńari.l. oo 9.00- 14.00 jeżtżąena tymtorzę zakłócana jest cisza sąslaań3ących zffit...n.. mieszkanców.- p,- zapytŃ czy jest zęzwolenie na tego Ępu aktywnoś ć wraz z

iffilffiT*n? 
Jakie *ogą u}e następstwa w razii sdyny rr. ry* t*.ąrie zdarzył się

Burmistrz obiecał zaPoznaĆ się ze szczegołami tego prob.lomu i wyjaśnić zaisfiriałyfald, które go szczegOły nie ,ą *" ,oa^*. Zaro^rri,ł,ze nie jest to iperrrością
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doceiowe ł'ozlł'iązanie, Ęłko zapewne cłłrvilowe wykorzystzulie nieuzytkul przezglupę aktYwnie tnełttlj'ąeą, Gmina jest właścicieiem tenenu, atre nie ma gospodal.za do-jego całoŚci, Nie rnoźę-nim bye póti .o ouoiąuony MoSlR, o czyxTl bunriistrzwsponiinał xwż w cześniej,

Zebnanie Wiej$je w n-igocie podjęło uchwałę w sprawie podziafu środków raniaehfundusztl sołecki egolzałicznń;
21 -głosatmi za,2 osoby się wŚtrzynr Ńy, t głos -przeciw.

Ad.9

w następnylil ptłnkcie prowa dząey przedstawił propozycje podziafu środkówfinansowych do dyspoŹycji sołectwi Ligota nuŻOn r.W fyilT pcrrukoie ze'ó,ó,fiianie ptld3ęt-o 
^jn"J ffirii i po$ęłtl uchwałę ( wzałąezeniu ).

20 głosanni- za,4 osoby się wstrzyrnĘ,O-przeciw.

Ad.l0

W kolejnYm PuŃcie zebrania R?d? Sołecka przedstawiła propozycje zadan dobudzetu Grniny Czechowice -Dziedzice
- p ..p5ĄŃ czy 1est gotowy projekty budowy chodnika przy ulicyLigocn<iej.
OdPowiedzi udzielił P,M.Dziki, który zapewnił o rozpoczęciu reatrizacji tegoprzedsięwzięcia na odeinku od zatoki auiobusowe3 db u ńuro*.3.

NastęPnie Poddano głosowaniu propozycję uchwĄ ( w zŃąezeniu), którą ZębranleWiej sicie w Łigooic pr43' ęło j ediogł.JSńie.'

Ad.1l

Następnie prowadząey przedstawił pnojekt uchwĄ przedstawiającej- propozyca.ezadań do budzetu Fowiafu Bietskieg, ńu zoilr. 
'^

-p, ,r 9 odniosła,rię * ty,rn punlicie do potrzeby mających powstaćchodnikón' dodając, ze idealn yrn rizwiąranieńbYłobv p"uo.r. nJul. Zabrzeskiej,gdzie jeŹdzi **Ó;Ń9 
'o*.rririu* u nie mozna ich wyprzedzić na dfugirn odeinku

s"gt poniewaz jest linia ciągła. 7 auwużyła równiez , że zawlllast chodnika na ul.
Ęi:t ki.j mogłtlby byo pobooŹe picszt, -ruwerowg.
odpowiedź kontynuo*,uł dalej p.vt.o,ti.reasumu; ąe, żeinamy projekty sprzedfrzeeh lat, których waznoś e kóiazy,,ię * tirtoprarle. Nie chcąe utracie pozwolenia
Podejmie się działania w celłl dobudowy brŃi;go odcinka na ul.Bielskiej orazMil iardowickiej i odwodnienia na ul. Ligockie.| . 

"'
- p dodałajeszcze prośuę o}rog zwalniający na ul,Biełskiej dia

soŁTY§+
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9
zwiększenia hezpieczeństwa,przechodzących 

|§!*9r.prr{ dzieci do szkoły.- P' ' 
wYraeił Podzięico**iu rJ'rńiułizowalrie [uouti"u.;i na tyrn terenie i

;flĘ_T.,Hrl"st 
o terrnin wbicia *'}^ł"ffi"Ó ,,ł"p;,y,;do ffi;ry chodnika na

Burmistrz Podsuniował Pytanie stwierdzeniem, że jest więcej oczekiwń nżn:lozliwoŚci finanso*Y'ń,'nosną kosfiv *ń*o* i usfug. i<o.rty funkcjonowaniagninY są caraz wYższe,Róarica ńu*, ;"fr"or*i.gffuny 
, a liosrtu*i jest corazmniejsza, Ma.|eje iowuez , rr^perspektywa 

ry*y.ria*ir'rr*. Prrywzrastającychgenaoh cneryii anażemy 
^ YńuJ""i i;. lr,łąo*,o u,ł*i 

"ttin 
piacó w ltp. Wobeotakich faktów pooanie aodaJnego terminu jest nr.ennozliwe,P'M'Dziki dodał,.ze właśni' Po to podejmie'rii juni.gokoi*i.k działaniarobocze dol i s top adą żeby ni e utracirp;;*"] il; ffiil"ć proj ekt.

,1u.13ł,=,ł1,1"_'-'Irli{}.fił*.:;ą o'y ioiu,ły,ię środki, a tam gdzie
- P'J Bozek -ra$v 

'uu*ui^ił,ze wa.toayłoby w vr1v2ńości projektować na terenienaszej gminY ciągi Pieszo -'Ó*.ro* e. ziuwiirył, że_doskonae się sprawdzają nanaszym terenie (przykładem ul. Bron;*.ń ; ;] Czyża)
zebt anię wi ej ski e w L i goci e przy j ęłotl chwałę j edrro głośni e.

Ad.12
w puŃcie dyskusj-a i wolne wnioski poruszono następuj-ące spra,wy:- p, 

3yócił uwagę nu no*o*ytJjJ*aną sieć energetyczną do kitkudomów na ul. Niskiej Po.tui.ion_! 
_.fupv 

i7ńiĘły ktajobraztego terenu.odPowiedz burmisniu *'ruJu na ograni 
"rorów tej kwestii ,iłaortro sninŁ któranie moze kwesti ono*ue *ńnr.o* riuu Jó'irryłą"ryenergetyc zny ch.*,P -- ' 

zapytŃ 
"u 

,tołu 
"ię 

zpaprzednoo'buiski"* pitri nażnej. erytrffitTn teńn.z Następł.^ 
1ndroiruł " 

i*ń na przystanku autobusowym wseniorów"";;,"ur"i##,:ł:#;:l.*,:"Xffi*":":rffi§#Ymw

P,M,Dziki Potwierdził fakt sprzedazy boiska i obiecał dópilnować rnontażu ławki.- P' zawnioskowił 
" 

o1*3 p"-"rń p.yrody na terenie sołectwa iptzytoczył liczb ę F:"* spełniaj ących kyteodPowiedzi udzielił *i"Po-'#Jń.1+.l ń"a} Miejskiej q B.Fajfer stwierdz ając, żefego t5pu wniośr<i nń"zysę"ł"J łu n-Ń.ri-i-r*i i wniośrów-RM.- P - zwrócił u*łgę,i* t r..łiffi;'i;;ńl d.!yzej, po opadach woda nie

irrffi:,ir: Sffi;f;T 
o"ńoiąJę ,orlewi"t" 

"" 
ryl. słń"ki *,ŹĆłr*aakarzystaó z

Burrnistrz Brzyj$_uńagę 
.do rozpatzenia i interwencji.- p, przypo'nniała o irtri.,1ą.y*ń';-dfurs:eFo 

cztlsu i poruszanym wrn ediach sPołecznós ciowych ń].ńj;'kdńik;§, uu,obus owej dla ucntiaw z
i,ffj[';f W#łłffffffi;*i", 

**, ączekać.i*** do 2 godz. na autobus by
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Burrnishz PodkreŚlił, żeproblan jest wielokieruŃowy, gdyżna§ze autobusy są
skorelowane z komunikacją autobusów z Bielska -Białej, az druglejsfiony kiedyrosną kosńY Paliwai utrzymania taboru trudno jest w obócnej ctrwiti uruchomić' dodatkowe kursY. Zauwńył , żebyć może nabŹy szukać ,or*ięonpo stronie szkół.
- Przedstawiciel Stowarzysz,enia Polska 2050 ,upytń,czy będą nałozone kary dtamieszkanców, którzy bęĄ spalali dopuszczony ośtun io ło ;y&" opał o
niskoprocentowej zawartości węgla?
OdPowiedziudzielił komendanrŚrazy Miejskiej podinsp.S.Walczak zantaczając, żekierując się z&owym rozsądkiem mieszkancypófu*i łtac 

" 
;ą"rr" powi-eb:ze.

Jędnakze w PtT$adku jego ewidentnego zaniec zyszczania będą Śtoro**.
wszYstkie instrumentY karne pocrą*riy od poucŹenią mandatrr czy wkońcu
wniosku do sądu. ą

- p. zllwó_ciłuwagę ,iżnamoście Jasieniczance jadąc od ul.
Zabrzęskjej na stawY ,,SokĘ" Ńe ma barierek. Są zdewastowane, a ważne jest
bezPieczeństwo dla P.rzejeż&żających ,t* ,o*.rryrtów, pieszych i spacerowiczów_
- P . l równi_ez l$łosiłPofrzebę pomalowania mosfu nurrrÓ"Wapiennica wokolicY ul,Zajęczej i Koło. Liczne $affiti i napisy psują jego architektonicmy efekt.
- tsunnis"nz przyJął pawżtiz,e uwagi
- P, J,BoŻek Podziękował w imieniu mieszkan ców zawszelkie inicjaĘwy i
inwestycj e jaż nęalizowane na terenie sołectw.

Ad.13.

Przewodni cząc|loml_sjl r]chyał i Wniosków odezytał wnioski i uehwĄ którezostĄ podjęte jedrrogłośnie. (w zŃączeniu)

Ad.14

Na tym zebranie zŃańczona. Z-ca soĘsa p.M. Dziki podziękował za udziń
wszystkim przybyŁym.

Prowadzący zebranie protokołowńa
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Anonimizacja danych osobowych osób - na podstawie art, 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji
publicznej (t.j, Dz.U.2022, poz.902 )

Anonimizacji dokonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr tJrzędu Miejskiego w Czechowicach-
Dziedzicach - Gabriela Partyka -Dzida



Porządek Zebrania Wiejskiego Sołectwa Ligota w dniu 09.a9.2022r.

1.Otwarcie i stwierdzenie prawomocności zebnania.

2.Przedstawienie porządku zebrania.

3.Wvbór seknetarza zebrania.

4.Wybór komisji uchwał iwniosków.

5"Przyjęcie protokołu z poprzedniego zebnania.

6"Sprawozdanie Sołtysa z wykonania uchwał z poprzedniego zebrania i pracy międzY

zebraniami.

7"Wystąpien ie zaproszonych gości.

8.Propozycje podziału środków w rarnach funduszu sołeckiego na 2023r.

9.pnopozycje podziatu środków finansowych do dyspozycji sotectwa Ligota na 2023r"

10"Propozycje zadań do budżetu gminy na 2023r .

t1. Fropozyc.le zadań do budźetu powiatu nażaż3r.

1Z.Sprawy bieżące, dyskusja wolne wnioski.

13.Fod.!ęc!e ucŁrwał w sprawie zgłoszonych wniosków.

t4.Zamknięcie zebrania"
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